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Hej medlemmar 

Som många av er säkert har uppmärksammat har det varit några artiklar i Skånska Dagbladet om 

Jägershill koloniområde. Både vi i VA-gruppen och markägarna har blivit intervjuade. Den senaste 

artikeln publicerades den 10 november. I intervjun meddelar markägarna att de snart kommer att 

annonsera ut området för försäljning.  

 

VA-gruppen fortsätter att jobba intensivt med frågorna om VA och markköp men som ni förstått så 

är frågan om finansiering en knäckfråga som är svår att lösa. Om marken skulle säljas till någon annan 

så innebär det dock inte att området kan användas för något annat än koloniverksamhet. Vid kontakt 

med kommunfullmäktiges ordförande har vi fått besked om att Malmö stad inte är intresserade av 

att köpa marken men även lugnande besked om att det inte finns några planer på att marken 

framöver ska användas för något annat än kolonier.  

 

I december kommer markägaren att ha ett nytt möte med miljöförvaltningen för att prata om hur 

VA-frågan ska planeras. VA-gruppen fortsätter att ta hjälp av advokaten för att reda ut juridiska 

frågor som gruppen själva inte har kunskap om, bland annat gäller det tolkningar av vårt 

arrendekontrakt. Samtidigt har vi gett värderingsbyrån i uppdrag att se över om områdets höjda 

taxeringsvärde innebär att markens värde höjs, eller om den tidigare värderingen fortfarande är 

aktuell.  

 

Så fort vi har ny information så kommer det skickas ut till er.  

Vi önskar er en fin första advent! 

Hälsningar VA-gruppen Jägershill  


